

內部使用 (Internal Use only)

Date Received:

Handle by:

Verify by:

dōTERRA<sup>®</sup>  
HONG KONG

## 自動轉帳申請表 Direct Deposit Authorization - 只限香港會員 HK Members Only

姓名 Name: \_\_\_\_\_ 電郵 Email: \_\_\_\_\_

會員號碼 WA Number: \_\_\_\_\_ 電話 Phone: \_\_\_\_\_

請選擇下面其中的一項 Please check one of the following:

新的設定 New Setting:

每次直接存款將從您的帳戶中收取 USD\$0.50 的手續費。(請與您的當地銀行諮詢手續費)

USD\$0.50 fee will be deducted from each deposit. (Please check with your local bank for local fees.)

更改 Change

取消 Cancel

### 個人資料 Personal Information:

銀行帳戶號碼 Bank Account Number \_\_\_\_\_

銀行和分行代碼 Bank and Branch ID \_\_\_\_\_ - \_\_\_\_\_

(首6個數字破折號分隔 First six digits separated by a dash)

帳戶上的姓名 Name on Account \_\_\_\_\_

銀行名稱 Bank Name \_\_\_\_\_

銀行地址 Bank Address \_\_\_\_\_

簽署此申請表即表示您同意以下獎金支票條款:

我授權 dōTERRA 將我的身份證影印本存檔, 並將本人年度 dōTERRA 獎金收入呈報予香港稅務局。

我授權 dōTERRA 將我的佣金直接存入到我的銀行帳戶中, 除非我已經授權關閉直接存款。

如果在我沒有資格收取獎金的情況下資金存入到我的帳戶, 我授權 dōTERRA 從我銀行帳戶中收回該公司的資金。

我明白確保我的佣金存入到我正確的帳戶中是我的責任。

我明白我的新直接存款申請需要經過 2-4 週的時間來完成。資金會在授權手續完成后完成直接存款。

**You are agreeing to following by signing this application form:**

I authorize dōTERRA to file my HKID copy and submit my annual commission earnings to HKIRD as appropriate.

I authorize dōTERRA and the bank listed above to deposit my commissions into my bank account unless I am cancelling a previously authorized direct deposit.

If funds to which I am not entitled are deposited to my account, I authorize dōTERRA to direct the bank to return said funds to the company.

I understand that it is my responsibility to ensure that my commissions are being deposited correctly into my account.

I understand that the new direct deposit account will go through an authorization process that may take 2 - 4 weeks to complete, and that funds will not be deposited until this authorization process is complete.

簽署 Signature: \_\_\_\_\_ 日期 Date: \_\_\_\_\_